



200 Front Street West Telephone:  
Toronto ON M5V 3J1 (416) 344-1012

**Certificate of Clearance  
Certificat de décharge**

CONTRACTOR  
L'ENTREPRENEUR

G.N. TRANSPORT LTD.  
163 BOWES RD  
CONCORD ON  
L4K 1H3

The Workplace Safety and Insurance Board (WSIB) hereby waives its rights under Section 141 of the Workplace Safety and Insurance Act to hold the Principal, that is in a contractual agreement with the Contractor named, liable for any Section 141 liability of the Contractor for premiums and levies of the WSIB owing now or within 60 days from the date of this Certificate.

*Par la présente, la Commission de la sécurité professionnelle et de l'assurance contre les accidents du travail (CSPAAT) renonce aux droits qui lui sont conférés en vertu de l'article 141 de la Loi sur la sécurité professionnelle et l'assurance contre les accidents du travail et qui l'autorisent à tenir l'entrepreneur principal, qui a signé une entente contractuelle avec l'entrepreneur dont le nom figure sur le présent certificat, responsable du paiement de toute prime ou de toute somme que l'entrepreneur est tenu de verser à la CSPAAT immédiatement ou dans les 60 jours suivant la date indiquée sur ce certificat.*

THIS CERTIFICATE IS VALID FOR ALL CONTRACTS OF THE NAMED CONTRACTOR DURING THE EFFECTIVE PERIOD

LE PRESENT CERTIFICAT EST VALIDE POUR TOUS LES CONTRATS PASSES PAR LEDIT ENTREPRENEUR PENDANT LA PERIODE D'APPLICATION DU CERTIFICAT

Account No./N° de compte <b>8013594</b>	Firm No./N° d'entreprise <b>583104</b>	Effective Date/Date d'entrée en vigueur <b>30SEP2010</b>
--	---	---

Valid only when signed by an authorized Officer at the WSIB.  
Non valide sans la signature d'un agent autorisé de la CSPAAT.

Rate/Taux	Description	Rate/Taux	Description
4561000	GENERAL FREIGHT TR		

Contract Description/Description du contrat

Certificate No./N° de certificat  
**204254595**

Contact the WSIB if you question the validity of this document.

Veuillez communiquer avec la CSPAAT si vous doutez de la validité du présent document.

9057602040